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 Посланици опозиције који су ноћ провели у Скупштини Србије у знак протеста због тога
што немају могућности да представе своје амандмане на Предлог новог буџета, позвали
су рано јутрос председницу парламента Мају Гојковић да сазове колегијум на којем би се
шефови посланичких група договорили о нормализацији рада скупштине.

  

  Посланица Татјана Мацура рекла је да би на том колегијуму било могуће да се шефови
посланичких група у цивилизованој атмосфери договоре како ће се даље радити јер су
постале бесмислене активности посланика владајуће коалиције који троше време за рад
подносећи амандмане од којих касније одустану.   

Она је изразила наду да ће некакав договор бити постигнут пре наредне седнице
Скупштине Србије и додала да је то била последња конференција за новинаре коју ће
опозиција држати у згради парламента.

  

"Надам се да су градјани испратили нашу борбу током претходна четири дана и ово што
смо радили вечерас. Ми смо на то били принудјени. Надам се да више нећемо бити
принудјени на тако нешто и да ћемо од прве наредне седнице нормализовати рад
скупштине и достојанствено представљати градјане који су нас бирали", рекла је она.

  

Говорећи о предложеном буџету, Мацура је рекла да су посланици од министра
финансија Синише Малог и осталих министара добили уверавања да ће он бити
уравнотежен али су изостали одговори на многа питања, пре свих како ће се решавати
проблеми рањивих друштвених група.
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Она је као рањиве друштвене групе пре свих поменула пензионере којима су биле
умањене пензије у претходне четири године и предложила да они буду обештећени кроз
враћење обвезница у наредних пет година, јер на тај начин ни актуелни ни наредни
буџети Србије не би било претерано оптерећени.

  
  

Pokazali smo jedinstvo u borbi da se vrati rasprava o zakonima tamo gde je raspravi i mesto. 
  
  Očekujem kolegijum i dobru nameru svih šefova poslaničkih grupa da se ovi problemi reše.
Gradjani gledaju u svih 250 narodnih poslanika.
  
  Sledeća zajednička #kzm  u 11 časova. pic.twitter.com/rOREZFddem

  — Tatjana Macura (@TatjanaMacura) December 7, 2018    

 Мацура је рекла да је веома тежак положај и великог броја мајки које се налазе на
породиљском одсуству или одсуству због неге детета и које не примају одговарајућу
надокнаду већ износ од свега неколико хиљада динара.

  

Она је оценила да је то у контрадикцији са прокламованом пронаталитетном политиком
Владе Србије.

  

Према њеним речима, проблем може да се реши смањивањем издвајања за потребе
Министарства одбране и Министарства унутрашњих послова као и укидањем издвајања
за кабинете потпредседника Владе, односно министара без портфеља.

  

Мацура је навела да је велика запостављено око 1,2 милиона људи који раде у малим и
средњим предузећима, којима су умањења намета за порезе и доприносе могла да буду
далеко већа, чиме би се омогућило да њихова предузећа "продишу".

  

(Бета)

  

 2 / 2

https://twitter.com/hashtag/kzm?src=hash&amp;ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/rOREZFddem
https://twitter.com/TatjanaMacura/status/1070912067820023808?ref_src=twsrc%5Etfw

